

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	139 普世歡騰 Joy to the World	會眾
Praise	148 齊來，信主聖徒 O Come, All Ye Faithful	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	使徒行傳 1:8	會眾
Scripture	Acts 1:8	Congregation
主 餐	526 在主聖桌前	劉再生牧師
Communion	Here, at Your Table, Lord	Rev. Solomon Liu
獻 詩	耶穌召我來行天路	詩班
Choir		Choir
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	直到地極	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	149 到山嶺上去傳揚	會眾
Praise	Go, Tell It on the Mountain	Congregation
奉 獻		Daniel Liu, Steven
Offertory		Cecilia, Luoman
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼 此 問 安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年12月4日10:00 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	幼幼 Toddler	Sandy, Alan
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	午餐 Lunch	Potluck
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 Betty Tong		
招待 Usher	吳文正 湯衍萃 羅鷺生 林 怡		
Power Point	Mansi Huang		
音控 Audio	邵 勇弟兄	12/9(五)團契	錢 鷹姊妹
司獻 Offertory	Daniel Liu, Steven Cecilia, Luoman	Friday Snack	湯衍萃姊妹 錢 鷹姊妹

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有陳菁小姐(UNT_HSC學生)初次參加主日崇拜，並喜見元杰弟兄、何蘊琴姊妹從紐約回來，感謝主，願主賜福保守。
3. 今日為慕拉第海外宣教聖誕奉獻主日，請為美南浸信會國際宣教事工與宣教士代禱並以奉獻支持。
4. 執事會今日下午1:30在二樓會議室召開，請執事參加。
5. 週三(12/7)禱告會在教會舉行，請參加。
6. 週五(12/9)團契聚會為觀賞神州傳播協會製作的《彼岸》福音影片，請參加。
7. 教會在12/18與12/25，及元月份都將舉行浸禮，若有已完成基礎真理課程並決志受浸的弟兄姊妹，請向劉牧師報名。
8. 12/18聖誕馬槽奉獻主日，全數用作支付建堂貸款；成主時間召開堂議會審決明年預算(成主暫停)。12/24(六)6:00PM聖誕燭光崇拜(無報佳音)。12/31(六)6:00PM年終感恩禱告會暨愛筵(無跨年禱告會)。元/22(主日，農曆除夕)4:00PM獻堂感恩禮拜。
9. 本週請為以下五個家庭代禱——何森泉執事家、吳文正執事家、杜一平姊妹家、明耀華姊妹家、李麗姊妹家。
10. 建堂工程上週完成：兒童室外活動區；自動紙巾機；二樓洗手間地面排水斜面；一樓走廊地毯；廚餘絞碎機；垃圾收集區鐵門等。* 尚有隔間拉門、庭院植被、照壁、影音、遮陽亭待進行。
* 清潔公司已確定，本週開始室內清潔工作。
11. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體——* 葉衛平弟兄因父親病情嚴重於上週五趕往舊金山，請為葉老伯代禱。* 湯重蔭姊妹康復；吳文正執事健康。* 遠行肢體——杜一平姊妹在西安；董秀珍姊妹在中國；古柏恩執事伉儷在宣教工場。* 在外地學子——元杰、饒敏西、姜悅、劉明輝、張光睿、劉昂頓、魏孝琦、童依。

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, Miss. Jing Chen (UNTHSC student) came to worship with us for the first time, also glad to see Bro. Jie Yuan, Sis. Vicky Ho. Thank the Lord, may He bless them.
3. Today is the Lottie Moon Overseas Mission Christmas Offering Sunday, please support and pray for the international missionaries and ministries of the Southern Baptist Convention.
4. Deacon board meeting will be held at 1:30PM today in conference room, please attend.
5. Wednesday (12/7) prayer meeting will be held at church, please attend.
6. Friday (12/9) fellowship will be watching the gospel film "Beyond" produced by China Soul for Christ Foundation, please invite people and

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年十二月四日 December 4th, 2011

- attend.
- Church will hold baptism on Dec. 18, 25, and on January. Believer that has completed the fundamental truth lesson and decided to be baptized, please contact Pastor Liu.
 - The events for the end of the year: 12/18, Manger Offering Sunday, dedicated for the building loan; Congregational Conference will be held during Sunday School hour (no adults SS). 12/24 (Sat) 6:00PM, Christmas Candle Light Service (no caroling). 12/31 (Sat) 6:00PM, New Year Eve prayer meeting with potluck (no midnight praying). 1/22/12 (Sun) 4:00PM, New Building Dedication Ceremony Worship.
 - Please pray for five families this week: Deacon Ivan Ho and family; Deacon Ernest Wu and family; Sis. Doreen Du and family; Sis. Anna Ming and family; Sis. Lisa Li and family.
 - Building construction that has been finished: Play ground; towel dispenser; floor drain of 2F toilet; replaced carpet of 1F hall way; kitchen disposal; gate of dumpster. * still unfinished: classroom divider, landscape, street sign, AV, pavilion. *We had assigned a Janitorial company to clean church interior regularly.
 - Intercessions: Pray for * Those who are in physical weakness: For the serious illness of Bro. David Yip's father, David went to San Francisco on last Friday, please pray for Mr. Yip. Sis. Janet Tang's recovery; Deacon Ernest Wu's health. * Those who are traveling — Sis. Yiping Du in Xian; Sis. Xiuzhen Dong in China; Dennis and Mary Krueger in mission field. * College students away from home: Jie Yuan, Minxi, Bob, Isaac, Ondy, David Wei, and Scott.



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH
 TERRY K. CUNNINGHAM ARCHITECTS

上週統計 Last Week's Statistics (2011年11月27日)

主日崇拜 Sunday Worship	101人	姊妹會 Women Group	14人
禱告會 Prayer Meeting	9人	週五團契 Friday Fellowship	43人
奉獻 General Offering	3002.00;	Building	169.00; Mission 100.00, EA 85.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年12月11日)

證道 Sermon	Pastor Joshua Ong	成主 Adult	福音：劉再生牧師 基要神學：魏忠友執事 English: Rev. Amos Chang
翻譯 Interpreter	Brother Joshua Liu	幼幼 Toddler	Colley, Sandy, Alan
領會 Liturgist	Rev. Amos Chang	兒主 Children	Rob Moore Yuan Wang
翻譯 Interpreter	Brother David Yip	午餐 Lunch	劉趙秀娟師母 葉玉卿姊妹 江航姊妹
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母 劉丹輝弟兄	12/16(五)團契	葉衛平弟兄
招待 Usher	吳文正 湯衍萃 羅鷺生 林怡	Friday Snack	李曉明姊妹 陳靄芬姊妹
Power Point	Luoman Huang		
音控 Audio	邵勇弟兄		
司獻 Offertory	Jack, Brian Mansi, Allie		

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

6135 Holiday Lane
 North Richland Hills
 TX 76180
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com